
 
 

Loggbok 33–2023 (Årsmöte) 
 
Protokoll fört vid ÅSS Veteraners Vårträff lördagen den 25 mars 2023 i ÅSS 
klubbhus 
 

1. Mötets öppnande 
Skeppare Ulf Jonsson slog i gonggongen och hälsade de 25 närvarande veteranerna välkomna 
och förklarade mötet öppnat kl 15:15.  
 

2. Godkännande av dagordning 
Den föreslagna dagordningen har delats ut och godkändes. 
 

3. Val av två justerare 
Att justera dagen protokoll valdes Anders Bessier och Carl Strömdahl. 
 

4. Protokoll från Vårmötet 2022 
Styrman Ingrid Astley läste upp loggboken från Vårmötet 2022. Loggboken lades med 
godkännande till handlingarna. 
 

5. Förvaltningsberättelse och årsredovisning från 2022. 
Redogörare Lennart Vedsmand föredrog förvaltningsberättelser och årsredovisning. Vi har för 
närvarande 69 medlemmar och Skeppsrådet har under året haft fem möten.  
Intäkterna uppgår till 7 120 kr varav det mesta medlemsavgifter och kostnaderna, 2 959 kr, 
utgörs till största delen av porto och bankavgift. Handlingarna finns tillgängliga under 
Veteranernas flik på ÅSS hemsida.  
Skeppsrådet föreslår att årets vinst, kronor 4 161, överföres i ny räkning. 
Mötet beslutade enligt Skeppsrådets förslag. 
 

6. Beviljande av ansvarsfrihet 2022 
Mötet beslutade att bevilja Skeppsrådet ansvarsfrihet för 2022 års verksamhet 
 

7. Förslag till datum Höstmöte 
Skeppsrådet föreslår att Höstmöte genomförs lördag den 18 november 2023, vilket också 
beslutades. 
 

8. Övriga frågor 
a) Åke Anesten 
ÅSS ordförande Åke Anesten var inbjuden till mötet och informerade om frågor som är aktuella 
i klubben. Vid senaste årsmötet tillsattes en komplett styrelse med nio ledamöter, varav de 
flesta är nya. Det finns stora investeringsbehov, t ex klubbhusen på  Verkarna och Vällinge samt 
att det satsas på ungdomsverksamheten. Miljöinspektionen är nöjda med de åtgärder som 
vidtagits och vi har ett arrendeavtal på 5 år på marken för uppläggningsplatser.  



Åke berörde också problemen med badbryggan och att personer simmar över till ÅSS 
pontoner, vilket är dåligt för oss och farligt för dem. Detta har påpekats för kommunen vid flera 
tillfällen.  
När det gäller parkeringstillstånd, som är en återkommande fråga, så skulle det vara så att 
någon av veteranerna behöver parkeringstillstånd kan vi höra av oss till ÅSS-expeditionen så 
ordnas det säkert. 
Vidare berättade Åke om ÅSS 125-årsjubileum, som firas i år. Det kommer att uppmärksammas 
vid tre tillfällen 10 juni på Vällinge, 12 augusti på Verkarna och 16 september i hamnen. 
Datumen är bara preliminära, mer information kommer. 
 
Vi tackar Åke för hans medverkan vid vårt möte. Åke kommer också att bjuda in en 
representant  från Veteranerna till ett styrelsemöte för att presentera oss och vår verksamhet 

b) Film från Verkarna 
Vi tittar på en film som spelades in från en midsommar på Verkarna 1937. 
 
c) Sven-Olof Lundberg  
visar bilder och berättar från årets seglarläger på Verkarna. En lärorik vecka och fin samvaro i 
strålande solsken. 
 
d) Utflykt till Verkarna 
Vi hoppas att äntligen kunna genomföra en dagsutflykt till Verkarna. Björn Ullmarker har 
kontakt med de ansvariga på Verkarna för att planera transporter m m. Preliminärt datum: 
lördag 18 augusti. Mer information kommer 
 
e) ÅSS 125-årsjubileum 
Med anledning av jubiléet har vi blivit ombedda att höra av oss om vi har bilder, filmer, 
berättelser, minnen osv från vår tid som kan vara roligt att lyfta fram i samband med jubiléet. 
Har vi något att dela med oss av så kan vi mejla styrelsen@ass.nu eller hör av er till Ingrid 
Astley på telefon 0705-69 86 19. 
 
f) Parkeringstillstånd 
Se under punkt 8 a 
 

9. Avslutning 
Skeppare Ulf Jonsson tackade samtliga närvarande för visat intresse, avslutar mötet och hälsar 
välkommen till bords. 
 
 
 
Vid pennan:   Justeras: 
 
 
 
 
Ingrid Buhre Astley  Anders Bessier Carl Strömdahl 

mailto:styrelsen@ass.nu

